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THE KING’S FOUNDATION
SCHOOL OF TRADITIONAL ARTS
CHINA CENTRE
英国国王基金会传统艺术学院

中国中心

Foundation Certificate in The Traditional Art Course
 (full-time one year)
Application form for entry in fall 2024

传统艺术基础证书课程（全日制一年）
2024年秋季入学申请表
Please read Notes for Applicants carefully before completing this form


请您在填写本申请表前仔细阅读申请人须知
Applicant’s Details 申请人信息
Please write in block capitals using black ink 请用黑色签字笔填写

Title (Mr/Mrs/Ms etc 称谓（先生/女士/小姐/其他）______________________________


Surname 姓_______________________________________


First name(s) 名____________________________________


Date of Birth (day/month/year) 出生日期（日/月/年）_____/_____/__________


Age on 1 October 2024年龄（截至2024年10月1日）__________________________


Place of Birth 出生地___________________________________

Place of Residence现居地 ___________________________________
Nationality 国籍_____________________________________


Maritus Status 婚姻状况___________________________________


Permanent home address (in full) 常住地址
_________________________________________________

_________________________________________________

_________________________________________________

Telephone 电话________________________________________

Email address 电子邮箱_____________________________________

Address for correspondence (if different from above) 邮寄地址（如与上述常住地址不同请另行填写）
_________________________________________________

_________________________________________________

_________________________________________________

How did you hear about this course at K.F.S.T.A. China Centre?
您是从何处得知英国国王基金会传统艺术学院中国中心？请告知


Please specify_____________________________________

_________________________________________________

     
WeChat微信
Article 文章
      University/School就读学校

Friend 亲友
Workshops 工作坊   
      Directory 宣传材料
Education 教育背景

Please list all educational establishments attended during secondary and higher education in chronological order including where (if appropriate) you are currently studying.  Also give details of the awarding body, e.g. LEA, sponsor, of any grants received.  Please also give details in chronological order, of academic and professional qualifications.  Include details of any qualifications, for which you are currently studying, indicating that the results are not yet known.  Continue on a separate sheet if necessary.

请按时间顺序列出您在中学和高等教育期间就读的所有教育机构，包括您目前就学的学校（如有）。 同时请列出授奖机构的详细信息，例如地方教育机构，赞助人，或收到的任意奖学金。 此外，请按时间顺序列出您所获得的学术及专业资格证书详情，包括目前您正在学习的任何资格的详细信息，可注明尚未出结果。 如有必要，可单独续页。

	Dates

日期
	Name and address of establishment

机构名称及地址
	Grant details (if applicable)

获奖情况（如适用）

	
	
	


	Date of exam

考试日期
	Qualification

资格证书
	Subject

科目
	Grade awarded

考试成绩

	
	
	
	


English Proficiency 英语语言能力
How would you describe your English? 您会如何描述您的英语语言能力？
     
Fluent流利
Adequate中等
Passable 初级
Employment 工作经历
Please give details of previous employment in chronological order

请按时间顺序列出您之前的工作经历

	Dates

日期
	Employment (name and address)

雇主（公司名称及地址）
	Position held and nature of work

职位及工作职责

	
	
	


Further information 其他信息
Please give details of any relevant experience or interests.

请详细列出您个人的任意相关经验及兴趣。

Applicant’s Statement申请人个人陈述
Please give your reasons for wishing to attend the course.  In particular you should explain why you have decided to apply to K.F.S.T.A. and what you hope to gain from your time here; suggest how your participation might enrich the experience of your fellow students, and outline your plans after the course.  Please give any other information you feel to be relevant to your application.

(Please complete this section in your own handwriting continuing on a separate sheet if necessary).

请给出您希望参加课程的理由。尤其是您为何决定申请K.F.S.T.A.的课程，以及您希望从中收获什么，您的参与将会对与您一同学习的同学有何影响，并概述您在结业后的个人规划等。请列举任何您觉得与申请相关的信息。

（请手写完成这一部分内容，如需可另附纸续页。）
Declaration

申明
I confirm that, to the best of my knowledge and belief, the information given on this form is true and complete, and understand that this is a condition of any offer of a place.

本人证明，据我所知且相信，本表格所提供的信息均真实完整，并理解这是录取的先决条件。

Signature 签名_______________________________ 

 

Date 日期_____________________________________

Applicants are considered from October 8, 2024 onwards.  As places on the courses are limited, you are advised to complete application forms, and prepare the portfolios as soon as possible. The portfolios don’t need to be turn into along with the application form, but will need to provide during the interview.
自2024年10月8日起会对申请人进行遴选。由于名额有限，建议您尽快填写申请表，并准备好个人作品集。作品集无需填写申请时递交，但需在面试时面呈面试官，作为面试材料之一。

FOR OFFICE USE ONLY 仅供招生办公室使用

Interview 面试:
Y/N             

Interview date:  面试日期：        /           /                 

Interview confirmed  面试确认       Y/N                                                                                                                                           


Interviewed by面试官：
Result: 面试结果：
A/R/RL


 

Applicant informed date: 通知申请日期            /         /         /     

Place accepted: 是否录取Y/N




              


Registration no. 登记号
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THE KING’S FOUNDATION SCHOOL OF TRADITIONAL ARTS

CHINA CENTRE
英国国王基金会传统艺术学院

中国中心

Notes for Applicants for K.F.S.T.A. Courses

K.F.S.T.A课程申请人须知

Please read the following notes carefully before completing the application form

请您在填写申请表前仔细阅读以下内容

Applicant form 申请表
Fill in the form, making sure that you complete each section fully.  Incomplete forms will be returned.  Send the completed form to below address to arrive by October 1, 2024:

107 Shiquan Street,

Gusu District

Suzhou, Jiangsu Province,

CHINA

Ms. Shan
+86 13451566809 (微信同號）
As places on the courses are limited, early applications are strongly encouraged.  If you have used additional sheets, please make sure that they are clearly marked with your name and intended course and that they are securely attached to the application form.  

在您填写表格时，请确保完整填写每个部分。 信息不完整的表格将作退回处理。 请将填妥的表格于2024年10月1日前寄送至如下地址：
江苏省苏州市姑苏区十全街107号
单小姐收 
+86 13451566809（手机）
由于课程录取名额有限，强烈建议您提前进行申请。如您使用了续页填表，请确保续页上注明了您的姓名和申请的课程，并与申请表粘合在一起。

Fees and Maintenance 学费及生活费
Fees: K.F.S.T.A. Foundation Certificate in The Traditional Art Course
 RMB 85,000 p.a. 

学费：K.F.S.T.A. 传统艺术基础证书课程（全日制一年） -
85,000 人民币/年

If accepted, the contract between the student and KFSTA China Centre will be signed before October 11, 2024.  The fee is expected to be paid by the beginning of the academic year which is non refundable except in exceptional circumstances at the discretion of the Centre.  

如通过申请被校方录取，需于2024年10月11日前同KFSTA中国中心签订培训课程合约。学费需每学年开学前支付，除经校方认定的特殊情况外所有费用均不予退款。

Entrance Requirements and Portfolios 入学要求及作品集

K.F.S.T.A. Courses: Applicants are required to present original artwork when attending an interview as part of their application.  The application portfolio should include relevant visual work e.g. drawings, paintings and, if appropriate, 3-D forms.  Candidates requiring more specific advice should contact the KFSTA China Centre. 
K.F.S.T.A. 课程：申请人需在面试当天递交其个人艺术作品集作为申请的一部分。作品集应包括相关的视觉作品，如：素描和绘画，如适用，可以3D形式呈现。如候选人需更具体建议可联系KFSTA中国中心。
Attendance 出勤
Attendance at all lectures, seminars, course tutorials, studio sessions and other appointments is mandatory.  Attendance is an assessable part of each course.

在校期间必须出勤参加所有课堂，研讨会，课程教师指导，工作坊和其他活动任务。 出勤率是每个课程的考核评估标准之一。

